
Finanční výbor 

Město Pohořelice 

 

Zápis 

jednání Finančního výboru Zastupitelstva města Pohořelice č. 6/2023, 

které se uskutečnilo v Pohořelicích dne 06.12.2023 od 16:00 hodin v zasedací 

místnosti MěÚ Pohořelice 

 

Přítomni: Mgr. Martina Fröhlichová, Dana Vernarská, Jana Světlíková, Marie Horychová 

Omluveni: Hedvika Dršková 

Hosté:  Bc. Miroslav Novák, DiS. – starosta města 

              Mgr. Patrik Pařil – místostarosta města 

              Mgr. Ondřej Veselý – místostarosta města 

              Jana Panochová- účetní Měú 

Program zasedání Finančního výboru Zastupitelstva města Pohořelice (dále jen „FV“): 

1. zahájení a schválení programu 

2. projednání rozpočtového opatření č. 13/2023 

3. projednání návrhu rozpočtu města na rok 2024 

4. projednání návrhu střednědobého výhledu rozpočtu města na roky 2025 – 2026 

5. finální stav aktualizace úvěru 150 mil. 

6. různé, diskuse 

 

Bod č. 1 programu – zahájení 

Předsedkyně FV přivítala všechny členy FV  a hosty a seznámila je s programem. 

Usnesení č. 1/6/2023: 

„Finanční výbor  schvaluje program zasedání FV“ 

Hlasování:        4 pro                     0 proti                        0 zdržel se 

 

Bod č. 2 programu – projednání rozpočtového opatření č. 13 



Na zasedání finančního výboru byl předložen účetní p. Panochovou návrh rozpočtového 

opatření č. 13. 

Paní Panochová seznámila členy FV s tímto rozpočtovým opatřením.  

Na straně příjmové se jednalo např. o dotaci na „chodník Vídeňská“, tuto dotaci obdrží 

město až v roce 2024, dále se jednalo o příspěvek pro  firmu VaK Břeclav, za kterou obdrží 

město akcie této firmy a v neposlední řadě odpuštění pronájmu  z nemovitosti SVČ. 

Na straně druhé se jednalo např. o úspory v dotacích u zhotovení různých projektů (např. 

Chodník Vídeňská, parkoviště u hřbitova), dále MŠ Znojemská. Dále např. ukončení smlouvy 

za zálohy na plyn u SVJ 840-844, dále úspory za plyn a elektřinu objektů města (ZS, budova 

MěÚ). 

 

 

Usnesení č. 2/6/2023: 

„FV doporučuje přijetí rozpočtového opatření č. 13 dle návrhu. 

Hlasování:     4 pro                             0 proti                   0 zdržel se 

 

Bod č. 3 programu – projednání rozpočtu města na rok 2024 

Místostarosta města Mgr. Pařil se ujal tohoto bodu jednání a po jednotlivých položkách 

prošel celý návrh rozpočtu s tím, že u mnoha položek byl dotazován zejména předsedkyní FV 

na účel využití daných finančních prostředků. 

Na straně příjmové šlo zejména o položky: 

Poplatek ze psů -   částka nebyla správně kalkulována, bude vyšší. 

Poplatek za odpadové hospodářství  -   zatím nebylo rozhodnuto o výši částky, bude řešeno 

na zastupitelstvu 13.12.2023, má být zpracována městem kalkulace pro případné odpuštění 

poplatků za nezl. děti v určitých věkových kategoriích – mohla by se částka měnit. 

Daň z nemovitých věcí – vysoké navýšení příjmu téměř na 19 mil. na základě úsporného 

opatření vlády. 

Příspěvek na rozšíření ČOV ve výši 2,8 mil. Kč– jedná se o příspěvek od fi Znojemská s.r.o. na 

inž. sítě  - již prodané pozemky. 

 

Příjem z prodaných pozemků 23,5 mil. – od fi Aventin (prodej schválen v minulém vol. 

období) 

 

Na straně výdajové se jednalo zejména o následující položky: 



Rekonstrukce ulice Velký Dvůr ve výši 3 mil. Kč  - jedná se o opravu silnice v místní části Velký 

Dvůr 

Cyklostezka Znojemská – vybudování (dotace) 

ZŠ rekonstrukce kuchyně (dotace) – 22 mil. Kč  

Zpravodaj města – náklady na vydávání (220 tis. – odměna pro redaktora, 418 tis. náklady na 

tisk, příjem z reklamy 80 tis. Kč), p. Vernarská uvedla, že tyto náklady jsou dosti vysoké a že 

zpravodaj se ne vždy dostává ke všem občanům. Navrhla, aby zpravodaj pomáhali roznášet 

po městě Skauti, poněvadž ne vždy je doručen po celém městě nebo je vhazován v bytových 

domech do krabic mezi letáky a nedostává se k lidem (osobní zkušenost Mgr. Fröhlichové). 

Mgr. Veselý toto vyloučil z důvodu jiných aktivit Skautů, dle něj Skauti by nezvládali např. 

z časových důvodů. Mgr. Pařil se vyjádřil, že by Zpravodaj zrušil.  

Umělecké výkony KIC – 900 tis. Kč (veškerá kultura ve městě) 

Slavnosti města – rozpočtováno 1,3 mil.  + 150 tis. pohoštění, což je oproti roku 2023 velký 

nárůst – nebylo by vhodné tuto částku snížit?  

Rekonstrukce KD Smolín, WC – 850 tis. Kč 

Opravy hřbitova – 2,3 mil. Kč 

Úprava veřejného prostranství ve Smolíně – 500 tis. Kč 

Odstranění odpadů – komunální odpady (svoz odpadu z odpadkových košů ve městě, tyto 

sváží zaměstnanci města do kontejneru na dvoře MěÚ a následně je odvážen plný kontejner 

firmou na skládku - zahrnuje náklady za odvoz  i náklady za skladování odpadu) – částka 600 

tis. Kč 

Vybudování podzemních kontejnerů na nám. Svobody –  

Zřízení pečovatelské služby v Pohořelicích – 1,5 mil. Kč (měla by začít fungovat od 4/2024) 

Pořízení radaru ve Smolíně – 1,4,mil. 

Usnesení č. 3/6/2023: 

FV nepřijal žádné usnesení. 

Hlasování:     1 pro                             0 proti                   3 zdržel se 

 

Bod č. 4 programu – Návrh střednědobého výhledu rozpočtu města Pohořelice (2025 – 2026) 

Členové FV byli seznámeni s tímto materiálem místostarostou Mgr. Pařilem ve spolupráci 

s účetní města p. Panochovou.  

Usnesení č. 4/6/2023: 

FV doporučuje schválit návrh střednědobého výhledu rozpočtu města Pohořelice. 



Hlasování:     4 pro                             0 proti                   0 zdržel se 

 

Bod č. 5 programu – Aktualizace úvěru 150 mil. 

Místostarosta Mgr. Pařil ve spolupráci s účetní p. Panochovou představil tento materiál.  

Usnesení č. 5/6/2023: 

FV doporučuje schválit Aktualizaci úvěru 150 mil. 

Hlasování:       4 pro                            0 proti                                0 zdržel se 

 

Bod č. 6 programu – Diskuse, různé 

Paní Vernarská okomentovala dopravní situaci na ul. Hybešova – stání vozidel na zákazu 

zastavení, ulice se stává neprůjezdnou, je potřeba většího dohledu a kontroly ze strany 

Městské policie ( je to v bezprostřední blízkosti jejich služebny)– viz situace z 24.10.2023 

odpoledne, bylo zdokumentováno a předáno Mgr. Pařilovi. Dále se dotazovala na časové 

omezení parkování na nově zbudovaném parkovišti na ul. Vídeňská naproti Stavebninám u 

nákupního střediska COOP. Navrhovala označit parkoviště tabulkou časově omezené 

parkování 90 minut. 

 

 

 

Paní Vernarská poděkovala všem přítomným členům a hostům za účast. 

 

Zasedání ukončeno v 18:20 hod. 

V Pohořelicích 11.12.2023 

 

                                                                                                             Dana Vernarská 

                                                                                                        předseda Finančního výboru 

 


